
PROTOKÓŁ NR 50/2014 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 21 lutego 2014 r. 

 
Obradom przewodniczyła Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 10.00. 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji ds. Rodziny: 
 

a) pisma p. ……………… w sprawie przyspieszonego przydziału mieszkania, 
b) pismo p. ……………. w sprawie wpisania na listę do przydziału lokalu 

socjalnego z gm. Ostrowiec Świętokrzyski, 
c) pismo państwa ……………….. w sprawie przydziału mieszkania. 

 

2. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

a) przystąpienia do aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2014 – 2020, 

b) współdziałania w partnerstwie, w tym z innymi gminami w realizacji Projektu  
w 2014 w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, 

c) rozpatrzenia skargi na działanie Komendanta Straży Miejskiej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. 

 

3. Sprawy różne. 
 

 
Do punktu 1a, 1b, 1c: 

 
Przewodniczący St. Sulik zaproponował, aby skierowane na posiedzenie komisji 
pisma: p. …………………….. (w załączeniu), p. ……………………  
(w załączeniu) oraz państwa ………………… (w załączeniu) – rozpatrzyć na 
posiedzeniu komisji, kiedy będą analizowane odwołania od wykazu osób 
zakwalifikowanych do przydziału lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na 2014 r.  



Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski poinformował, że jeśli chodzi o podania  
p. ………………. i państwa ……………………, to propozycja jest zasadna. 
Natomiast p. …………………… jest umieszczona na liście przydziału lokalu, 
ale w chwili obecnej Zakład Usług Miejskich nie dysponuje lokalem, który  
w pełni zabezpieczyłby potrzeby rodziny pani ………………….. .  
Radna H. Sławek stwierdziła, że pani ………………. mieszka w dużym 
zagęszczeniu i zapytała, czy zaproponowany jej lokal musi spełniać te warunki? 
Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski wyjaśnił, że p. ……………….. wróciła do 
mieszkania, w którym przebywała wcześniej.  
 
W związku z powyższym członkowie komisji jednogłośnie stwierdzili, że pisma 
p. ………………….. oraz państwa ……………………….. zostaną ponownie 
rozpatrzone przy analizie odwołań od przydziału lokali z mieszkaniowego 
zasobu gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2014 rok. Co do pisma pani 
………………………. w sprawie natychmiastowego przydziału mieszkania 
– w chwili obecnej Zakład Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim nie 
dysponuje lokalem, który w pełni zabezpieczyłby potrzeby rodziny pani 
……………………. .  

Do punktu 2: 

a) Naczelnik Wydziału Planowania i Rozwoju – Marek Nowak przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do aktualizacji 
Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 
lata 2014 – 2020 (w załączeniu) informując, że pojawiły się nowe możliwości 
finansowania z UE. W związku z tym, że opracowano już nową strategię 
Województwa Świętokrzyskiego, gmina może przystąpić do aktualizacji 
strategii jako podstawowego dokumentu strategicznego.  

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2014 – 2020. 

 

b) Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie współdziałania  
w partnerstwie, w tym z innymi gminami w realizacji Projektu w 2014  
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki współfinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego (w załączeniu) przedstawił 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Stanisław Fiolik 



informując, że przez ostatnie 5 lat gmina Ostrowiec wspólnie z 5 innymi 
gminami i Agencją Rozwoju Lokalnego realizowała program „Wspólna 
sprawa”. To finansowanie zakończyło się w 2013 r., w chwili obecnej pojawiły 
się nowe zasady. MOPS chce przystąpić do kontynuacji tego projektu, ale  
w zasadzie będzie to zupełnie nowe zadanie. Dlatego też zachodzi konieczność 
podjęcia uchwały w tej sprawie. Nowością jest udział Powiatowego Urzędu 
Pracy w tym projekcie, jest to bardzo dobra sytuacja dla gminy, bowiem wkład 
własny będzie pochodził ze środków PUP.  

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie współdziałania w partnerstwie, w tym z innymi gminami w realizacji 
Projektu w 2014 w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

c) Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działanie Komendanta Straży Miejskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim   
(w załączeniu) przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Stanisław 
Choinka informując, że członkowie komisji analizowali w/w skargę 
stwierdzając, że jest ona bezzasadna, a funkcjonariusze Straży Miejskiej 
wykonywali przepisy ustalone uchwałą Rady Miasta.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Komendanta Straży Miejskiej  
w Ostrowcu Świętokrzyskim. 
 

Do punktu 3: 
 

Nie zgłoszono żadnych spraw.  
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji trwało do godz. 10.15. 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska              Stanisław Sulik 


